
Referat FAU mandag 16. september 2024 
 

Representanter til stede på møtet:  

Rektor Kari Skaalvik 

Christan Blaadammen Sørensen (SFO), Marianne Lefsaker Johannsson (1.trinn) Sigrun Houth 

(2.trinn), Truls Frøyland (3.trinn) Marthe Foyn Bredstrup (4.trinn), Thale Merete Kvernes 

(5.trinn) Hanna Jenny Sterk (6.trinn), Thomas Thorsen (7.trinn) 

  

Saksliste 

Sak 1. Konstituere nytt styre. 

 

Leder: Christian Blaadammen Sørensen 

Sekretær: Thale Merete Kvernes 

Økonomi: Marthe Foyn Bredsrup 

Samarbeids utvalget: Sigrun Houth 

 

Sak 2: Informasjon fra rektor: De ansatte synes det har vært en veldig god stemning og en 

flott oppstart. Mye positivt på alle trinn. 5 trinn har gjennomført Vind i seilene og 7.trinn, 

leirskole.  

Skolen deler skoleåret inn i seks perioder.  

 

Periodene er: 

Periode 1: Alle sammen, sammen. Det er mye fokus på lek. På planleggingsdagene før 

oppstart ble alle ansatte kompetansehevet i lek. Spesielt for de eldre elevene 5. – 7. trinn. De 

ansatte il evaluere perioden og vurdere en langsiktig plan for mer lek i skolehverdagen. 

Skolen har fått midler fra staten til fysiske læringsaktiviteter.  

 

Periode 2: Etter høstferien, vil fokus på alle trinn være lesing, leselyst og leseglede.  «Tid for 

lesing» satsing frem til 2030 i regi av UDIR. Øve opp leseferdighet. 

 

Periode 3: Skolen har 20 årsjubileum. Konsert i begynnelsen av desember. Invitasjon og mer 

info kommer.  

 

Periode 4: Matematikk. Færder kommune har laget en ny matematikkplan for barnehager og 

skolene som alle i Færder kommune er forpliktet til å følge.  

 

Periode 5: Den er ikke definert. 

 

Periode 6: «Øya vår.» - sjøen. Dette er tredje og siste tema i rulleringen. 

 

Alle periodene skal også være synlige på SFO.   

 

Nytt huskeanlegg er satt opp. 

 

Sak 3: Pump track. Saken følges opp av Thomas Thorsen og det jobbes med dokumentene for 

anbudsrunden. Håper å være i gang med bygging før vinteren. FAU har gått for asfaltert bane, 

ikke modul. Banen blir liggende på området mot Oserød barnehage.  

 

Eventuelt:  



SFO: Kommet spørsmål om mobilbruk blant ansatte på SFO. Saken tas opp med Tom. Det er 

også ønske om motiverende aktiviteter på SFO for de eldste. Tom inviteres til neste FAU-

møte.  

Skjermtid på skolen (matpause): Det skal hovedsakelig ikke være skjerm i mat-pausen. De 

voksne oppfordres til å lese bok.  

 

 

Neste møte: Mandag 21.oktober kl 18.30 


